
 

 

Van: >  

Verzonden: maandag 20 juni 2022 08:52 

Aan: 

CC: > 

Onderwerp: Verzoek + FW: Oplossing voor behoud biologische boomkwekerij Schout 
Planten?

Beste medewerkers:

Sturen jullie dit aub zsm minimaal door aan wethouder ………?

Xx xx

Geachte wethouder …… en college B&W

Hieronder de brief en bijbehorende bijlage zoals gestuurd door de initiatiefnemers vd 
petititie, aan de 

fractievoorzitters van de vorige gemeenteraad met het pleidooi, de hartenkreet te komen 
tot een echte 

oplossing. Die tekst spreekt voor zich

Voor nu het volgende:

Bekend is dat de optie met “Uitbreiding woonbestemming” bij onze woonkavel het 
mogelijk maakt een 

loodsje te realiseren die we dan ook voor onze hobbymatige activiteit kunnen gebruiken 
om werktuigen 

en materialen te stallen. Deze optie is door dhr. Wagemakers met de provincie 
besproken, is gezien als 

een goede optie. Zie rapport Wagemakers uit 2021. Besloten is de mogelijkheden uit te 
werken. Het 

komt neer op max 600 van de ruim 7500 m2 landbouwgrond herbestemmen om 60 m2 
loods te 

realiseren.

Ook bekend is dat de ambtenaar die dit nu behandelt aangeeft dit niet te zien zitten, 
echter zonder 

feitelijke onderbouwing anders dan wijzend naar vroegere visies. Blijkbaar is de visie van 
de ambtenaar 



nog steeds strijdig met de unaniem aangenomen amendementen. Dit stelt ons niet 
gerust op de goede 

afloop. 

Bij deze de vraag: Mocht het zo zijn dat dit college nu niet positief kan besluiten in deze 
zaak, verzoeken 

wij u geen besluit te nemen en dit dossier over te dragen aan het nieuwe college. 

Met als argumenten:

-De nieuwe raad verdient het om in die positie gebracht te worden gezien de unanieme 
uitspraken van 

de raad t.a.v. het realiseren van een loods 

-Het college is nu niet voltallig

-De wethouder die dit dossier in portefeuille had is niet meer aanwezig. Ook de 
ambtenaar die dit 

dossier tot vorig jaar behandelde met een positieve houding t.a.v. het uitbreiden 
woonbestemming is 

niet langer betrokken.

-De optie van de mogelijkheid om een tijdelijke vergunning af te geven is in deze nog 
niet meegenomen. 

Gemeenten kunnen hier veel ruimte nemen. 

-Een nieuw college zal hier fris geïnformeerd samen met de nieuwe raad een besluit over 
kunnen nemen

Graag bereid dit verder toe te lichten.

2022-06-20

Hoogachtend 

Van: >  

Verzonden: woensdag 16 februari 2022 21:52 

Aan: 

 

Onderwerp: Oplossing voor behoud biologische boomkwekerij Schout Planten?

Geachte fractievoorzitter,



Hoe mooi is het als er een oplossing is voor een probleem. En nog mooier als 
betrokkenen deze oplossing 

ondersteunen. En hoe onbegrijpelijk is het dan, dat het jaren duurt om deze in de 
praktijk te brengen. Ik 

heb het over de inmiddels ruim 16 jaar slepende kwestie van de bouw van een loods op 
het terrein van 

biologische boomkweker Arnold Schout. In 2020 startte ik een petitie om een doorbraak 
te forceren; en 

deze werd breed gesteund. Maar ondanks het feit dat er een uitvoerbare en door de 
Provincie 

goedgekeurde oplossing voorhanden ligt (plaatselijk aanpassen bestemmingsplan) en 
een positief 

standpunt van zowel de raad als B&W hieromtrent, lijkt de zaak nu toch weer vast te 
lopen in de 

uitvoering. Het is een lang verhaal en voor wie meer wil weten, staat in de bijlage wat 
meer info.

Mijn vraag aan u is: kunt u ons helpen een doorbraak te realiseren?

De wereld schreeuwt om goede voorbeelden van duurzame landbouw. In Waalre ligt 
gewoon een van 

Nederlands eerste biologische kwekerijen. Daar mogen we best trots op zijn! Schout 
Planten is een 

pionier, een voorbeeld voor veel studenten en kwekers van nu. Het gaat hier om een 
kleinschalig 

ecologisch initiatief zonder winstbejag en met als doel om biologische teelt te stimuleren, 
niet om een 

professioneel boerenbedrijf met megastallen! Gemeente Waalre, steun dit initiatief, en 
zorg ervoor dat 

deze man zijn werk onder normale omstandigheden kan uitvoeren, dat hij zijn 
gereedschap en materiaal 

kan opslaan, zijn vrijwilligers een schuilplaats kan bieden. Kortom, dat hij de loods kan 
bouwen waar hij 

al jaren op rekent! Er is een oplossing. Er is brede steun. Waar wachten we op?

Alvast mijn dank, ook namens alle ondertekenaars van de petitie. 

groeten,

----------------------------------------



Sent with ProtonMail Secure Email.

??????? Original Message ???????

On Wednesday 30 September 2020 15:08, 

wrote:

Geachte fractievoorzitters van de gemeente Waalre, 

Bij deze willen wij u inlichten over een petitie die wij hebben opgesteld voor het behoud 

van biologische boomkwekerij Schout Planten aan de Smeleweg in Waalre-dorp. Hierin 

verzoeken wij de gemeente Waalre een amendement uit 2009 uit te voeren zodat er een 

loods op het terrein van de kwekerij gebouwd kan worden. Dit om te voorkomen dat de 

kwekerij moet inkrimpen of zelfs stoppen met adoptiebomen en biologische teelt. Wij, 

en velen met ons, zouden dit een groot verlies vinden, aangezien Schout een 

waardevolle proeftuin en voorbeeld is voor milieuvriendelijke landbouw. 

Omdat de petitie straks wordt aangeboden aan de gemeente Waalre, leek het ons wel zo 

netjes om u hiervan alvast op de hoogte te brengen. 

Via deze link vindt u de petitie, en mocht u nog vragen hebben hierover, dan kunt u 

contact opnemen met ondergetekende. En teken vooral zelf ook de petitie 

??https://petities.nl/petitions/behoud-biologische-boomkwekerij-schout-

planten/signatures?locale=nl

Hartelijke groeten, namens de vrienden van Schout Planten

Verzonden met ProtonMail Mobile


